
 

Verslag vergadering Commissie Loosduinen 

Datum: 26-09-2023 19:30 - 21:30 uur 

Locatie: Abdijkerk, Willem lll straat 40, Den Haag  

 

Aanwezig: 

P. Wijsman, voorzitter; F. Siemers, CL verslag; M. van den Hoek, voorzitter WB; W. van Elst, 

voorzitter ROV; H. van den Muijsenberg, BWK; B. van der Valk, BWK; R. Meesters, Houtwijk; 

F. Beeloo-Planken, Houtwijk; K. Maquelin, Kom Loosduinen; M. Kool, Kom Loosduinen; J. 

Janssen, Kraayenstein; A. Aktas, Politie; F. Groenendijk, sdk; A. Donker, sdk; A. van Stijn, 

agendalid 

 

Afwezig met bericht: 

W. van den Ende, Nw. Waldeck; A. Knoester, Nw. Waldeck; W. Bianchi, Fietsersbond; C. den 

Heijer, stadsdeeldirecteur; F. Hamelink, Teammanager sdk.; P. Viallé, agendalid; P. Mekers 

gemeenteraadslid D66; H. de Groot gemeenteraadslid CDA; B. van Engeldorp Gastelaars, 

NPHD; D. Smit, sdk. 

 

Gasten: 

Wethouder R. van Asten; A. van Zee, kabinet van de burgemeester; F. van Gaans, fotograaf; H. 

en M. Lemckert, Arie Molenkamp Stichting; M. Nederpelt, Walboduin; M. Langeveld, AVN; H. 

Klok, molenaar; K. Zwinkels, voorzitter St. tot behoud van de Historische Buitenplaats 

Ockenburgh; R. Eijdenberg, bewoner; 

 

1. Opening/Mededelingen. 

De voorzitter opent en heet iedereen welkom. 

• Vrijwilligersmarkt op het terrein van Ockenburgh 28-10-2023 

• Loosduinen gaat los 01 tot 05-11-2023 

• Zeeheldentheater PEP toneelvoorstelling met aansluitend netwerkborrel 16-11-2023 

• Er zijn plannen inzake gebiedsontwikkeling Bloemendaal 

• PUK wordt opgesteld voor plannen Haagweg 4-36  

• Plannen rond de ADS-voetbalvelden komen in beweging 

• De voorzitter doet een oproep voor input voor de Loosduins canon 

• Het plan is om de CL-website op te knappen, uitbreiden en verbreden 

• De nieuwe wijkmanager A. Donker stelt zich voor  

• De ‘vaste fotograaf’ van Loosduinen Frits van Gaans krijgt een CL-pin voor zijn 

fotowerk. 

 

2. Wethouder Stedelijke Ontwikkeling, Strategie en Europa: R. van Asten. 

Hij wordt verwelkomd en voorgesteld door de voorzitter. Hij beantwoordt een aantal vooraf 

opgestelde vragen. 

Invoering betaald parkeren in een dichtbevolkte stad met veel (meerdere) auto’s bezit; om de 

druk op de openbare ruimte te verminderen en de bereikbaarheid te verbeteren. 

Mantelzorgers en sportverenigingen kunnen een vergunning aanvragen. Veel overlast door 

geparkeerde auto’s uit een andere wijk is de keerzijde van een drukke stad. Door gratis 

parkeren in andere steden ondervinden winkeliers omzetderving. De groen-gele zones blijven 

gehandhaafd. 

De fietspaden worden met grote inzet onderhouden, helaas neemt de agressie toe en willen 

mensen niet op hun fietsgedrag aangesproken worden.  

  



De lokale overheid meldt de stallingsoverlast aan de deelaanbieders ter verwijdering van 

stallingen buiten de vastgestelde gebieden. Loosduinse Uitleg-Nederhoflaan; keuzes 

algemeen vs privaat belang moeten gemaakt worden, de gevolgen van aanpassingen dienen 

goed bekeken te worden. Hij komt graag nogmaals langs om te praten over Stedelijke 

Ontwikkeling. Afspraak hierover wordt gemaakt. 

Groen in de openbare ruimte: de animo onder burgers is groot (guldenklinker), meer 

boomvolume houdt de stad koel. I.v.m. achterstallig onderhoud (bomen vs opdruk) is contact 

met groenbeheer een betere optie. 

Alle HTM-haltes zijn online op hun website te vinden. De Metropoolregio heeft opdracht 

gegeven hun dienstregeling uit te breiden. De gevolgen van de coronaperiode, 

personeelstekort en ziekte uitval spelen de HTM parten. 2 Dagen thuiswerken kost de OV- 

bedrijven omzet; toevoeging van financiële middelen is noodzakelijk. Busdiensten moeten 

i.s.m. de tram heringericht worden.  

Uitreiking:  

• Westerbaenspeld de heer H. Lemckert  

De voorzitter reikt deze voor het eerst uit: Hij wordt voorgesteld en in een speech 

geroemd over zijn diverse werkzaamheden. Daardoor is hij bekend bij veel Loosduiners 

en heeft hij veel voor Loosduinen betekend en nog steeds. 

• Haagse stadspenning de heer W. van Elst 

Wethouder van Asten reikt de stadspenning uit aan Wouter voor zijn jarenlagen inzet, A. 

van Zee (kabinet van de burgemeester) is hiervoor meegekomen. 

• Aantreding voorzitter ROV de heer L. van der Valk 

De voorzitter verwelkomt en benoemt hem als de nieuwe ROV-voorzitter. 

 

3. NPHD-presentatie – I. Mulder en B. van Engeldorp Gastelaars  

Is nog in oprichting; hoort bij het Natura 2000 gebied en loopt van Hoek van Holland tot 

Hillegom. I. Mulder (dienst stedelijke ontwikkeling) geeft een korte presentatie, die gedeeld 

wordt met het secretariaat. Park Groot Solleveld (Kijkduin, Ockenburgh, Madestein) is 

onderdeel van de ruggengraat van het gebied van Zee tot Zwet. Groengebieden in een 

dichtbevolkte stad, de identiteit van de onderliggende landschappen, die we willen behouden, 

is hier heel belangrijk. Kernopgave is zoneren: rustige plekken richting de duinen en 

drukkere plekken/recreatie dichter bij de stad aanbrengen. Alle stakeholders in het gebied 

zijn bij elkaar gekomen. Groene tuinen in groene duinen worden ook in het Westland 

geïntroduceerd. Tijdens de bijeenkomsten worden ontsluiting, vergroening en infrastructuur 

ook besproken. Het vergt een goede voorbereiding voor de toekomst. 

Voor de uitbreiding van de bestaande milieuzone is nog geen oplossing. Vergroening is 

afhankelijk van het mobiliteitsplan. I.v.m. de groene zone worden gesprekken over 

Haagweg-Monsterseweg gevoerd.  

Visie: structureler en stap-voor-stap werken.  

Contact leggen met Hengelsportvereniging GHV - Groene Hart en PUK. 

 

4. J. Bommelé – inzake straatnaamborden 

In verband met de tijd en het aantal gasten is dit bezoek in goed overleg uitgesteld tot een 

volgende vergadering. 

 

5. Vaststellen agenda en verslag 

Goedgekeurd. Aanpassingen graag vooraf melden, zodat we sneller het verslag kunnen 

behandelen. 

 

  



6. WB en ROV 

WB: We waren te gast in de Buurthuiskamer van het Leger des Heils ‘de Bron’. Er waren 3 

gasten; SchuldHulpMaatje, Leger des Heils, F. Kaya (duurzaamheid). A. Donker heeft zich 

voorgesteld. 

ROV: presentatie Dietz en Urban Interest inzake bouwplannen Colijnplein,  

  B.Wouda, mobiliteit, heeft uitvoerig vragen beantwoord, sloop-/nieuwbouwplannen      

  Notenbuurt -Walnootstraat. 

 

7. Mededelingen:  

Stadsdeelkantoor 

• Gaande werksessie met diverse professionals i.v.m. de jeugd 

• Plattegrond Loosduinen in de maak: bibliotheken, speeltuinen, kinderboerderijen 

• Houtwijk bewoners inloopsessie stadsdeel, woningcorporaties en BPT 03-10-2023 SV 

Houtwijk 

• I.s.m. groenbeheer een herdenkingsboom (familie Chen) naast centrum Bokkefort  

Politie 

Roering door: A12 bezetting vergt veel capaciteit, cameraplaatsing, instroom Ter Apel, 

openstaande vacature teamchef. 

Rustig i.v.m.: strafbare feiten, veelvoorkomende zaken (in 4 weken 11 woninginbraken, 

enkele autobranden), fietsendiefstal heeft de aandacht (op dit moment niet gigantisch groot/ 

mensen doen geen aangifte), fatbikes Loosduinse Hoofdplein afgelopen week: veel politie 

aanwezig, jeugd wordt aangesproken. 

Fietsersbond 

Is verhinderd. De pollers zijn nog niet verwijderd, er is nog geen camera geplaatst. 

 

8. Rondje Wijkorganisaties 

BWK 

Wijkagenda Bohemen, Kijkduin, Ockenburgh is losgebarsten, 1e bijeenkomst geweest, 

participatie actieplan Kust gestart, Cornelie van Zantenstraat herbouw herstart, nieuwe 

bestuursleden BWK, 10-10-2023 presentatie over zijn familie door H. Lemckert. 

Houtwijk 

Femke: bezig met Halloween, geen slechte jeugd toegelaten, tegen een kleine bijdrage eten 

met vrijwilligers, 20-11-2023 tentoonstellen schilderingen Dag voor de Jeugd. 

Ramon: enquête parkeren 80% tegen/ 20% vóór, stellige uitspraken. 

Kom Loosduinen 

Renovatie winkelcentrum is lopende, gesprekken met SAC inzake Offers-pand. 

De petitie van ouders voor een veilige omgeving voor jongeren 13-18 jaar is uiteindelijk via 

het Wijkberaad gelopen. De ouders en jongeren zijn betrokken bij De Plek. 

Kraayenstein 

Geen 

Nieuw Waldeck 

Geen 

Bloemendaal 

Parnassia wil grond verkopen voor nieuwbouwplannen waarover de bestaande wijkbewoners 

zorgen hebben vanwege de verkeersconsequenties. De PUK, zoals A. van Stijn heeft gezien, 

biedt geen oplossing. Er komt geen wijziging van het bestemmingsplan maar een BOPA 

(buitenplanse omgevingsplanactiviteit) i.v.m. de nieuwe omgevingswet. Geen inspraak 

/bezwaar meer mogelijk, 10-2023 gaat het plan naar het college. Advies om contact te leggen 

met J. Janssen. 

 



9. Inkomende en uitgaande post 

De post is altijd opvraagbaar. 

 

10. Rondvraag 

• A.s. zaterdag tentoonstelling Schilderachtig Loosduinen, Loosduins Museum. 

• In aankomst: uitnodiging presentatie met advies door en van een ex-inbreker 

 

11. Wethouder H. Bredemeijer 

Helaas is de wethouder verhinderd. 

 

12. Sluiting  

 


